
Maja skriver ud i BI's Facebook-gruppe angående Nordic Race.

Høstfest d. 14/10-2023 som Kim, Kristoffer og Maja går videre med.

Padel har fået fuldbyrdede medlemmer nu.

Hvordan får vi nyansatte ind foreningen? Der blev snakket om at 
annoncere mere på lokale forhold, at lave en folder (som er opdateret), 
Anders tilbød at sende fil ud angående BI, som han plejer at gøre med 
dykkerklubben.

Skal hjemmesiden have nyt design, Tommy snakker med Thomas omkring 
dette. Hertil blev det ligeledes nævnt, at der kunne tages billeder fra BI's 
Facebook-gruppen og ind på hjemmesiden.

Altid annoncer arrangementer i BI's Facebook-gruppe, så folk ved besked.

På vegne af Brandvæsenets Idrætsforeningen



Skiklubben: Mikkel formand. Beretning om rigtig god tur til Hemsedal med 
25 mand. Der forventes 2 ture om året, endnu en til efteråret. Der er 
plakater for turene rundt omkring på stationerne. Budskabet skal mere ud 
herom.

Cykelafdelingen: John er formand. Der håbes på et bedre 2023. Det er 
desværre ikke mange cykelture det er blevet til. Det er svært at få flere 
medlemmer hertil, vil rigtig gerne have flere med ind. Der er lavet et 
opslag omkring Mallorca-turen.

Golfafdelingen: Tommy er formand. Det nye tøj hertil fungerer rigtig godt. 
Der er god aktivitet i afdelingen, nye som gamle og pensionister. Der er 
arrangeret tur til Sverige i juni 2023, hvor 11 mennesker deltager.

Motionsafdelingen: Per er formand. Har haft mange løb og flere løbere 
med, f.eks. Marathon og Royal Run. Enkelt mand med til VPFG. Skal DHL 
stafet arrangeres?

6. Fremlæggelse af revideret regnskab.
Regnskabet blev fremlagt af Per og stod til godkendelse.

7. Fremlæggelse af budget for 2023.
Per fremlagde ligeledes dette, ingen kommentarer hertil.

8. Indkommende forslag.
Ingen forslag.

9. Fremlæggelse af kontingent fra 2023.
Dette blev ligeledes fremvist af Per, ingen kommentarer hertil.

10. Valg i henhold til vedtægter.
Henrik genvalgt som næstformand.
Per genvalgt som kasserer.
Kim genvalgt som bestyrelsesmedlem.
Frank genvalgt som bestyrelsesmedlem.
Bjarne genvalgt som bilagskontrollant.
Jan valgt ind som bestyrelsesmedlem.

11. Eventuelt.



Referat af GENERALFORSAMLING d. 1 
juni 2023

Brandvæsenets Idrætsforening
Til stede: Jan, Henrik, Kristoffer, Kim, John, Tommy, Per, Mikkel, Søren, Maja, Anders og 
Peter

Dagsorden:

1. Konstatering af fremmødte stemmeberettigede medlemmer: 12 
fremmødte.

2. Valg af dirigent.
John valgt som dirigent.

3. Valg af stemmetæller.
Peter valgt som stemmetæller.

4. Beretning fra bestyrelsen.
Det blev desværre ikke det 100-års jubilæum som først planlagt, dog fik vi 
omdirigeret til at kunne samles trods første aflysning. Festen som først 
startede med en Padel-turnering og efterfølgende på Nørrebro Bryghus. 
Meget positive tilmeldinger på festlighederne. Der er kommet nyt tøjbrand 
og det er landet rigtig godt. Padel går super godt også ift. sammenhold og 
deltagere. Dette smitter ligeledes andre sportsgrene i den positive retning 
f.eks. golf afdelingen. Søren ser frem til sin tid som formand og på mange 
flere gode år for BI.

5. Beretning fra afdelingsformændene.
Dykkerklubben: Anders Nymand (substitut). Der er pt. lidt mere sejllads 
end dykning. Spækhuggeren er gået i stykker, dog reparation undervejs.
Vil gerne have flere medlemmer til i klubben. Klubben er for vandsport og 
dykning, der anvendes en hel del vandski og med bananen bagpå fra 
båden. For at leje/låne båden skal man have speedbåd certifikat og 
godkendes til at leje båden. Der satses på en god dykkersæson. Klubben vil 
søger en ny motor da denne er itu, den er 20 år gammel.


